
Sammandrag av styrelsemöte Norra Hagens samfällighetsförening 

Datum: 17 januari 2019 

Plats: Hos Nina 

Närvarande: Tobias Maxe, Linda Dyhre, Jessica Berggren, Jim Moberg, Roland Jansson,  

Nina Lundblad, Leif Österholm och Håkan Berggren 

1. Håkan hälsade alla välkomna. Dagordningen för mötet föredrogs och fastställdes. 

2. Föregående protokoll lästes igenom. Det framkom att trafiken har lugnat sig.  

3. Ekonomi 

a. Tillgångar = 247 371 kr och lån = 351 875 kr. Faktura på ca 7 000 kr för vändplanen på 

Jättegrytsvägen inväntas. 

b. Nina skickade in ansökan om vägbidrag 11/1.  

c. Håkan åtar sig att se om det finns andra bidrag vi kan söka. 

 

4. Vägen 

a. Det finns behov av investering för nedan 3. Leif hör med golfbanan om vi kan 

samköra med deras asfaltering i vår. Håkan åtar sig att fråga medlemmarna om någon 

är intresserad av att asfaltera sin uppfart etc. Det förutsätter dock att leverantören kan 

skicka separata fakturor till respektive. Roland tar in offert och hör även om de kan 

skicka separata fakturor.  

1) Slutet av Tuvevägen: grävmaskinsjobb och asfaltering ca 30 m2. 

2) Vändplanen på Jättegrytsvägen: grävmaskinsjobb och asfaltering. 

3) Diverse potthål på Onsala Hällsåsväg (vid brevlådorna och utanför nr 7) samt   

    Onsala Jättegrytsväg (utanför nr 8 och 35). 

b. Ingen hade hört några invändningar gällande senaste fiberinstallationen, så Håkan 

sänder in godkännande av besiktningen. 

 

5. Grönområden 

a. Roland gör en skiss och tar in offert med assistans av Håkan för ombyggnad av 

brevlådeområdet senast den 24/2. Det ska vara klart till midsommar. 

b. Elektriker i området är kontaktad för hjälp med att sätta in en central i pumphuset. 

En bredare dörr ska sättas in, så åkergräsklipparen kan parkeras i det. Ev kan en 

begagnad dörr användas, exempelvis från Acorn eller Blocket. Grävmaskinsarbete 

kommer också att behövas för markarbete på pumphusets område. Roland och 

Håkan tar fram offert. 

c. Gräsklippningen har fungerat bra med föreningens egna åkergräsklippare. 

d. Snöröjningen fungerar bra gällande halkbekämpning. 

e. Tobias säger att det inte utgör ett problem att en av bommarna är något förstörd. 

Vid behov eller tillfälle kan James tillfrågas om han kan svetsa bommen, enligt 

Tobias. 

f. Vändplatsen på Jättegrytsvägen är i behov av att slätas ut mha grävmaskin, vilket 

Tobias kommer att fråga James om. Jord och frön behövs också, vilket Jim tar in 

offert på. Vändplatsen ska vara klar senast midsommar. 

g. Gungor behöver lagas och en stock (?) bör bytas ut. Roland åtar sig att laga 

gungorna senast midsommar. 



6. Övrigt 

a. Verklig huvudman ska anmälas till Bolagsverket, enligt lag. Vi beslöt att 

föreningen inte har en verkligen huvudman, vilket också ska anmälas. Jessica 

anmäler 18/1 och fakturan på 250 kr lämnas till Nina. 

b. Nina lyfte frågan om någon anser att arvodet bör höjas. Alla var eniga om att det 

inte behövs. 

c. Årsmötet bokades in den 27/4 kl 14, som följs av konstituerande möte. Leif hör om 

vi kan vara på Golfklubben. 

d. 4 nycklar till bommarna finns, vilka finns hos Håkan, Jim, Tobias och James. 

e. Enligt Tobias säger Google att det går att köra mellan Onsala Jättegrytsväg och 

Södra Jättegrytsväg, vilket dock inte går pga bommen. Han har dock anmält det till 

Google. Vid kontroll dagen efter, har dock Tobias begäran gått igenom! 

 

7. Nästa sammanträde inbokades till den 14/3 kl 19 hos Jessica och Håkan. Då ska samtliga 

kostnader rapporteras för att se vad som ryms i budgeten. Innan detta möte, tar vi dock vissa 

avstämningar virtuellt. 

 

Sekreterare: Jessica Berggren 

Justerare: Skickat ut protokollet till styrelsen för påsyn 21/1. 

 

 

 

 


